

PUBLIC HEARING NOTICE
2024 MERCER COUNTY CDBG PROGRAM

ANKÜNDIGUNG DER ÖFFENTLICHEN ANHÖRUNG
MERCER COUNTY CDBG-PROGRAMM 2024

Mercer County will hold a public hearing to accept comments on the Mercer County 2024 Community Development Block Grant (CDBG) Application (including Pine Township, Greenville Town, Sharpsville and Grove City Boroughs) at 2:30 p.m. on Thursday, October 10, 2024 in the Mercer County Courthouse Assembly Room, 125 South Diamond Street, Mercer, PA.

Activities under consideration for the FY 2024 programs are as follows: Mercer County housing rehabilitation and public service, Grove City Borough street and sidewalk improvements, housing rehabilitation, Greenville Town housing rehabilitation, demolition/clearance and code enforcement, Sharpsville Borough sidewalk improvements and Pine Township housing rehabilitation.

The Mercer County Board of Commissioners intend to consider approval of the 2024 application (including Pine Township, Greenville Town, Sharpsville and Grove City Boroughs) at a regularly scheduled meeting on October 17, 2024, 3:00 PM, Mercer County Courthouse Assembly Room, Mercer, PA.

The 2024 application will become available for inspection during normal business hours at the Mercer County Regional Planning Commission, 2491 Highland Road, Hermitage, PA, 16148, 724-981-2412,. All interested citizens will have the opportunity to give written and/or oral comments at or by the date of the public hearing and through October 24. Requests for special accommodations to enable participation by persons with disabilities or to provide a language translator should be submitted to the Mercer County Regional Planning Commission 72 hours in advance at (724) 981-2412 (for TDD – dial 711 plus (724) 981-2412), cconti@mcrpc.com. Die vollständige deutsche Übersetzung dieser öffentlichen Bekanntmachung ist unter mcrpc.com verfügbar.

Mercer County wird am Donnerstag, den 10. Oktober 2024, um 14:30 Uhr im Versammlungsraum des Mercer County Courthouse, 125 South Diamond Street, Mercer, PA, eine öffentliche Anhörung abhalten, um Kommentare zum Antrag auf den Community Development Block Grant (CDBG) für Mercer County 2024 (einschließlich der Bezirke Pine Township, Greenville Town, Sharpsville und Grove City) entgegenzunehmen.

Für die Programme des Haushaltsjahres 2024 werden folgende Aktivitäten in Betracht gezogen: Wohnungssanierung und öffentlicher Dienst im Mercer County, Straßen- und Gehwegverbesserungen im Bezirk Grove City, Wohnungssanierung, Wohnungssanierung im Bezirk Greenville Town, Abriss/Räumung und Durchsetzung von Bauvorschriften, Gehwegverbesserungen im Bezirk Sharpsville und Wohnungssanierung im Bezirk Pine Town.

Der Antrag für 2024 kann während der normalen Geschäftszeiten bei der regionalen Planungskommission des Mercer County, 2491 Highland Road, Hermitage, PA, 16148, 724-981-2412, eingesehen werden. Alle interessierten Bürger haben bis zum Datum der öffentlichen Anhörung und bis zum 24. Oktober die Möglichkeit, schriftliche und/oder mündliche Kommentare abzugeben. Anfragen für besondere Vorkehrungen, um die Teilnahme von Menschen mit Behinderungen zu ermöglichen oder einen Sprachübersetzer bereitzustellen, sind 72 Stunden im Voraus an die Mercer County Regional Planning Commission unter (724) 981-2412 (für TDD – wählen Sie 711 plus (724) 981-2412), cconti@mcrpc.com, zu richten.

MERCER COUNTY BOARD OF COMMISSIONERS

Ann Coleman

Bill Finley

Timothy McGonigle

